



VACANCY NOTICE

The Ministry of Infrastructure and Public Utilities (MIPU) wishes to recruit suitable individuals for the following positions within the **Civil Aviation Authority (CAAV)**.

Department	Position	Position No	Salary Grade	Location
Civil Aviation Authority	Deputy Director	6051	DIR 1.1	Port Vila
	Compliance Officer	6068	PS 6.1	

A detailed information package with job details can be collected from the Department's Reception or MIPU HR Office.

All applications MUST include a completed PSC Form 3.2, Curriculum Vitae, supporting statement explaining how you meet the selection criteria of the role, copies of qualifications and references. Please address these to the Human Resource Manager, Corporate Services Unit, Ministry of Infrastructure and Public Utilities, PMB 9057, Port Vila or email: bjoylyn@vanuatu.gov.vu

Both males and females are encouraged to apply and only shortlisted candidates will be contacted.

Closing date: 3 March 2023

AVIS DE VACANCE

Le ministère de l'Infrastructure et des Services publics (MISP) souhaite recruter des personnes compétentes pour occuper les postes suivants au sein du **service de l'Autorité de l'aviation civile (SAAC)**.

Service	Titre de poste	Numéro de Poste	Échelon salarial	Lieu d'affectation
Autorité de l'aviation civile	Directeur adjoint	6051	DIR 1.1	Port-Vila
	Agent de conformité	6068	PS 6.1	

Un dossier d'informations contenant les détails des postes à pourvoir peut être obtenu à la réception du service ou au bureau des RH du MISP.

Toute candidature DOIT comprendre le formulaire 3. 2 de la CFP dûment rempli, un curriculum vitae, une lettre de motivation expliquant comment vous répondez aux critères de sélection du poste, des copies des qualifications et des références. Veuillez adresser votre candidature à l'adresse suivante : Gestionnaire des ressources humaines, section des services généraux, ministère de l'Infrastructure et des Services publics, SPR 9057, Port-Vila or envoyer par courriel à bjoylyn@vanuatu.gov.vu

Hommes et femmes sont encouragés à postuler et seuls les candidats présélectionnés seront contactés.

Date de clôture du dépôt des candidatures : **3 Mars 2023**

TOK SAVE LONG SAED BLONG WOK

Ministri blong Infrastrakja mo Pablik Yutiliti (MIPU) i wantem rikrutum olgeta stret man blong tekemap olgeta posisen ia insaed long **Sivil Aviesen Otoriti (CAAV)**.

Dipatmen	Posisen	Namba blong posisen	Salari Greid	Ples
Sivil Aviesen Otoriti	Deputi Daereakta	6051	DIR 1.1	Port Vila
	Komplaens Ofisa	6068	PS 6.1	

Yu save karem wan infomesen pakej wetem moa diteil blong olgeta posisen ia long Risepsen blong Dipatmen o long HR Ofis blong MIPU.

Evri aplikesen i MAS kam wetem wan komplit PSC Fom 3.2, wan Kurikulum Vitae, wan steitmen we i sapotem aplikesen blong yu we i tokbaot osem wanem yu mitim seleksen kraeteria blong rol we yu aplae from, olgeta kopi blong kwalifikesen mo olgeta refrens blong yu. Plis sendem evriwan i go long Human Risos Maneja, Koporet Sevis Yunit, Ministri blong Infrastrakja mo Pablik Yutiliti, PMB 9057, Port Vila or sendem long imel i go long: bjoylyn@vanuatu.gov.vu

Man mo woman i save aplae mo bambae mifala i kontaktem nomo olgeta kandidet we oli shotlistim olgeta.

Aplikesen i klos long: 3 Maj 2023